
ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Στη σημερινή συνεδρίαση του Υ.Σ. ο Α Σέκος κάποια στιγμή είπε ότι
περιμένει την άλλη βδομάδα από τον Κοσμίδη να ετοιμάσει από(ραση της
Τριμελούς για πρόσληψη κάπου 920 υπαλλήλων στις Ν.Α. Σας έχω πει 
προ(ρορικά την άποψή μου ότι, με εξαίρεση επιστημονικό προσωπικό,
πάσης προσλήψεως πρέπει να προηγηθούν μετατάξεις πλεονάζοντος 
προσωπικού. Συμπτωματικά, ο ίδιος ο Αλέκος στο κείμενό του για τις 
συνενώσεις που διανεμήθηκαν σήμερα ομιλεί περί μετάταξης 
πλεονάζοντος στους ΟΤΑ προσωπικού σε άλλους (ρορείς του Δημόσιου
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Τομέα (βλ. (ρωτοτυπία). Σε εκκρεμή ή ψηφισμένα Ν/Σ προβλέπονται 
μετατάξεις εκατοντάδων υπαλλήλων πολτούς σκορπάμε εκεί που δεν 
χρειάζονται (π.χ. από ΟΑΣΑ, κλπ). Τέλος, ανάγκη μετατάξεων θα 
προκόψει από καταργήσεις ή συγχωνεύσεις (ρορέων, ως η γνωμοδότηση 

(Γ©\€>\ που σας παρέδωσα και βέβαια μιλάμε για χιλιάδες. Θα ήταν γενναία, 
aa’uu ιχ> παιδευτική και με ανταπόκριση στην κοινωνία, μία παρέμβασή σας
« περιορισμού και των ήδη αποίρασισμένων προσλήψεων (διαγωνισμός

6 I Θκτώβρη, 3000 άτομα), μόνο σε επιστημονικό και εξειδικευμένο 
ίου προσωπικό, και κάλυψης αναγκών - που στη Ν.Α. είναι αληθινές- με

2 μετατάξεις.
Το Υπουργείο Ανάπτυξης, Πρόεδρε, ενοποιήθηκε, αλλά έχει διπλές 
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υπηρεσίες διοικητικές, οικονομικές, κλπ.


